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Is a loved one missing some body parts? Are blondes becoming extinct? Is everyone at
your dinner table of the same species? Humans and chimpanzees differ in only 400
genes; is that why a chimp fetus resembles a human being? And should that worry us?
There's a new genetic cure for drug addiction--is it worse than the disease? <p
align=center>
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What's coming Next? Get a hint of what Michael Crichton sees on the horizon in this
short video clip: high bandwidth or low bandwidth</td></tr> </table> <p align=left> 

We live in a time of momentous scientific leaps, a time when it's possible to sell our
eggs and sperm online for thousands of dollars and to test our spouses for genetic
maladies. 

We live in a time when one fifth of all our genes are owned by someone else, and an
unsuspecting person and his family can be pursued cross-country because they
happen to have certain valuable genes within their chromosomes... 

Devilishly clever, Next blends fact and fiction into a breathless tale of a new world
where nothing is what it seems and a set of new possibilities can open at every turn. 

Next challenges our sense of reality and notions of morality. Balancing the comic and
the bizarre with the genuinely frightening and disturbing, Next shatters our
assumptions and reveals shocking new choices where we least expect. 

The future is closer than you think.
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线索太多太凌乱了。

-----------------------------
在美国的时候发现这本书是 NYT Best Sellers 之一，就买来读了。

-----------------------------
这恐怕是克莱顿让人读着最累的一本书了。没有一个故事主线，大量的琐碎支线，到书
的最后十分之一才让少部分堪堪结合了一下，再配以大量的专有名词，不相关的新闻摘
抄和人名，基本上跟天书一样

-----------------------------
基因技术的照妖镜

-----------------------------
多了不少干细胞的知识。同时也是笑着读完的。

-----------------------------
课程要求，两天读完写评论，差点被整死了

-----------------------------
三星半吧 一门课的阅读材料 主线情节挺有意思的 不过有好多细枝末节的东西...

-----------------------------
为了读这本书我买了它两次。第一次买的看了前一百页就丢在飞机座位上。若干年后重
买，重读，前一百页完全不记得。也不知道这是不是代表小说不够印象深写的不够好。



期望很高，题材也是我兴趣域，但是全书没有达到我的预期，故事线索比较多，人物比
较多，编织的有些散。语言还是很短小精彩，绝对的克莱顿水平。

-----------------------------
没读完

-----------------------------
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书评

这是一本开头很难看的书，难看不是因为它难看，是我难看。因为太费劲，读了好几遍
开头，才终于可以身临其境。
不过翻过几十页以后，就可以读得很smooth。他同时有几条主线，但是并不凌乱。很
有秩序的一个章节一个章节，从主线ABC再主线ABC这么来的，很清楚。
最喜欢里面那个鹦...  

-----------------------------
只是每天晚上睡觉前看一两节，已经看到后半部分了。
克莱顿不愧大师，这部小说可以说是基因技术的照妖镜。把基因技术所可能以及已经产
生的种种可笑可恶可悲的后果一一展现出来，也展示了科学家和资本家的丑恶、贪婪和
肆无忌惮。 资本与科学合谋，又有法律的保护，他们几乎可以...  

-----------------------------
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